
Verslag Ouderraadvergadering De Meridiaan
Woensdag 12 oktober 2022

Aanwezig:, 
Michelle van den Hengel, Jessica Mulder, Ingrid Jansen, Sacha Oostrom-Holla (Bestuur) 
Angelique Oosterlee (team)
Judith van Steen, Gwen de Jong, Ingrid de Lange, Ilse de Ru, Hailey Tromp (Algemeen lid)
Ivonne Houtman (geinteresseerde) 

Afwezig:
Lobke Zaalberg
Conny Brinkhof (team)

1) Opening

Michelle opent om 20.30 de vergadering. 

2) Commissies

Ilse verteld over de schoolreisjes. De palen moeten volgend jaar omlaag zodat de bussen voor de school 
kunnen stoppen. Het is goed bevallen om alle schoolreisjes op 1 dag te laten plaatsvinden. 

Bij de kleuters was er dit jaar te weinig patat, Hailey heeft hier poffertjes bijgekocht. Voor de volgende keer is 
dit een aandachtspunt. 

Groep 3 Lineaushof, Groep 4-5 Drievliet hebben ook allemaal genoten van een topschoolreisje. 
Graag volgend jaar de shirts in laten leveren voordat ze de bus instappen. 

Groep 6-7 heeft een topdag gehad bij het Poldersporten. Volgende keer vragen we of de kinderen 2 extra sets 
kleding mee willen nemen. Vanwege het weer is er de vraag gesteld of dit schoolreisje niet beter in juni kan 
plaatsvinden. 

Sinterklaas
Sacha vertelt over Sinterklaas, dit loopt voorspoedig. Alle cadeautjes zijn gekocht en zover mogelijk lopen alle 
taken. 
Vanuit het team lopen verschillende aanvragen voor pieten. Dit is vanuit de OR erg lastig te regelen ivm 
herkenbaarheid bij de kinderen. 

Kerst
Angelique geeft aan dat de school ook dit jaar kratten klaarzet voor de voedselbank. Een mooie oproep om zo 
aan een ander te denken rondom de feestdagen. 
De oproep om te versieren volgt nog. 

3) Mededelingen vanuit het team

Angelique vraagt of het mogelijk is om een mail te ontvangen met alle e-mailadressen van de OR. Sacha zal dit 
sturen. 
Tamara heeft een zoon Lukas gekregen, Sacha schrijft namens de OR een kaart zodat deze na de vakantie op 
haar bureau staat. (Sacha heeft deze te laat gegeven maar hij is op school in de brievenbus gestopt ;))

4) Mededelingen penningmeester



Eind november zal er een herinnering worden gestuurd. De betalingen komen gestaag binnen. 
5) Rondvraag

Volgende vergadering maken we een groepsfoto. 
Verder zijn er geen vragen. 

 
6) Vaststellen notulen en behandeling actiepunten. 

Actiepunten:

Commissielijst doorsturen zodat deze lijst door de leden aangevuld kan worden. 
Door de gestopte leden zijn er activiteiten die niet meer bemand worden. Daarnaast wil je als huidig lid 
misschien wel switchen van activiteit. De activiteitenlijst wordt naar iedereen gemaild. Graag deze opnieuw 
doornemen. Mocht je nieuwe ideeën hebben wat nog niet op de lijst staat, dan graag dit door mailen naar de 
OR-mail. Actiepunt: Cindy

Inventarisatielijst opslag: Deze inventarisatie staat gepland voor woensdag 13 oktober. Er wordt een lijst en 
foto’s gemaakt van alle spullen die er liggen.   Actiepunt: Lindy en Ilse de Ru

Draaiboeken: Inventariseren van de draaiboeken en deze mogelijk aanvullen met budgetten en afspraken. 
Actiepunt: bestuur.

7) Mededelingen van en voor het team

T-shirts:
Er was tijdens de schoolreisjes onduidelijkheid over de T-shirts. Moesten de oude of nieuwe gedragen worden. 
Afgesproken is dat enkel de nieuwe shirts nog gedragen worden.
Het team gaat bespreken wat er met de oude shirts gaan gebeuren.

Toptijd: 
In het schooljaar 2021-2022 is er voor een andere opzet gekozen. Toptijd duurt nu de gehele dag. (Voorheen op
3 verschillende dagen, een uurtje.) De commissie heeft voor deze opzet gekozen omdat er veracht wordt, door 
het hebben van een langere activiteit, beter te kunnen aansluiten aan de behoefte van de kinderen.

Lobke geeft aan dat de communicatie voor haar, als nieuwe ouder onduidelijk was. Onduidelijk wat Toptijd 
inhoudt en teveel informatie in 1 week, samen met de Boekenweek. Hetgeen door Ingrid de Lange, ook als 
nieuwe ouder op de Meridiaan, bevestigd wordt.
Anita en Annelies waren van mening dat de communicatie helder was, zij nemen de opmerkingen ter harte en 
staan open voor verbetering. 

8) Mededelingen voorzitter

Bespreking met Claire Pet:
Er staat een afspraak gepland met het bestuur en Claire pet voor donderdag 5 oktober.

Koningspelen en sportdag zijn samengevoegd.

9) Mededelingen penningmeester



Uit de resultaten over het schooljaar 2020-2021 is gebleken dat 88% van de ouders de ouderbijdrage heeft 
voldaan. Dit percentage is lager dan in de voorgaande jaren, toen lag het percentage tussen de 90-95%.
Het resultaat in dit (Corona)schooljaar nihil.

Om een hoger percentage te kunnen behalen zijn de brieven voor de ouderbijdrage voor het Schooljaar 2021-
2022 op maandag 27 september aan de kinderen meegegeven. In de week na de schoolreisjes.
Zoals in voorgaande vergaderingen is aangekondigd is de ouderbijdrage verhoogd van € 47,- naar € 50,- per 
kind. 

Onderzocht is of er een mogelijkheid is om de ouderbijdrage digitaal te voldoen.
Helaas bleek dit (nog) niet het geval. 
De bankrekening van de ouderraad is ondergebracht bij de ING. Na een bezoek aan het kantoor te Alphen aan 
den Rijn bleek het aanmaken van een factuur gekoppeld aan deze rekening niet mogelijk.

Ook is onderzocht of de betaling voldaan zou kunnen worden door middel van een betaling via een QR code.
Het aanmaken van de code bleek eenvoudig. Het bedrag van de betaling zou open blijven, zodat ouders zelf het
bedrag kunnen invullen, € 50,- per kind. Maar een omschrijving kan aan de betaling niet meegegeven worden, 
waardoor niet vastgesteld kan worden welke ouders betaald hebben.

Binnen de Morgenwijzer draait reeds een pilot waarbij er gekeken wordt of betalingen digitaal voldaan kunnen 
worden. In het gesprek met Claire op 14 oktober wordt dit als bespreekpunt meegenomen. 
Wenselijk is ook wanneer de betalingen voor bijvoorbeeld de  20 van Alphen en de  Avond4daagse digitaal 
kunnen worden voldaan.

10) Commissies

Evaluatie Schoolreisje:
- groep 1, 2 naar Avifauna, 20 september 2021
Leerkrachten hebben zelf koffie, thee en koeken meegenomen nadat bleek dat de ouderraad deze kosten voor 
de ouders niet financiert. Voor volgend jaar moet van te voren duidelijk zijn welke kosten wel of juist niet tot 
het budget behoren.

- groep 3 naar Linnaeushof, 20 september 2021
Geen bijzonderheden.

- groep 4, 4/5, 5 naar Dierenpark Amersfoort, 20 september 2021
Discussie waarin gesproken wordt of de dierentuin wel of niet meer in het programma van schoolreisjes 
opgenomen moet zijn. De commissie schoolreisjes heeft besloten dat de dierentuin, eens in de 2 jaar, wel in 
het programma moet blijven. 
Een brief waarin tips aan ouders wordt gegeven voor wat ze tijdens de wandeling met hun groepje kinderen 
door het park kunnen doen is een idee voor volgend jaar.
Ook dient de mogelijkheid voor het doen van een speurtocht onderzocht te worden.
De wisseling van Dierentuin van Blijdorp naar Amersfoort wordt als positief ervaren.

- groep 6, 6/7, 7 naar de Efteling, 17 september 2021 (groep 6 in groepjes/groep 7 alleen door het park)
Ontevredenheid over de verzameltijd aan het einde van de dag. Niet alle groepjes stonden op het afgesproken 
tijdstip klaar. 
De docenten die mee waren op dit schoolreisje hebben aangegeven open te staan om volgend jaar op een later
tijdstip af te spreken, waardoor iedereen langer van deze dag kan genieten. De verwachting is dat de 
aankomsttijd in Alphen hetzelfde is wanneer er later vanuit Hilvarenbeek vertrokken wordt, ivm dat de file dan 
waarschijnlijk korter/weg is. Nu waren de bussen pas om 19:45 in Alphen terug.



De communicatie over het tijdstip waarop de bussen terug zouden zijn in Alphen was slecht.
Verzocht is om bij berichten in het ouderportaal een tijdstip te vermelden. (En geen omschrijvingen van over 
een half uur, omdat niet duidelijk is in het ouderportaal hoe laat het bericht verzonden is.)

Ook is de groepssamenstelling besproken. Er bleken kinderen verloren door het park te lopen. Ondanks dat 
aanwezigen tijdens de vergadering van mening zijn dat de groepssamenstelling in de klas besproken wordt, 
blijken er kinderen die van verschillende attracties houden bij elkaar in hetzelfde groepje te zitten.
Hier dient volgend jaar extra aandacht voor te zijn.
 
Sinterklaas:
De commissie komt morgen, 6 oktober bij elkaar.
Voor de organisatie is de commissie nog in afwachting van de wensen vanuit school. Zoals bv. Het aantal pieten
dat wenselijk is.

Kerst:
De commissie start na de herfstvakantie op.

Oproep aan alle commissies:
Sacha vraag of alle commissies een boodschappenlijstje willen maken en deze voor half november aan Sacha 
willen overhandigen. Actiepunt: Alle commissies

11) Rondvraag
Judith: vraagt of er nog actie ondernomen dient te worden om de kosten van de opslag te verminderen. 
Aangegeven wordt dat dit punt meegenomen wordt in het gesprek met Claire.

Cindy: Vraag of de vergadering voortaan altijd om 19:30 gestart kan worden.
Daar dit niet voor iedereen haalbaar is wordt besloten om in het midden te gaan zitten. Voortaan starten de 
vergaderingen om 19:45. 

12) Sluiting
Sacha sluit de vergadering; 20:45 uur.

Volgende vergadering is op dinsdag 2 november 2021 om 19.45uur! 


